


Booking/belegg 
 

virksomheten og fremtidige planer.  

Vedtak: Tilby Syed å leie for arrangementer, men 
legge ned kafedriften. 

Utleie ellers går bra. 

- vond lukt Bruksveien  blitt borte 
- elektrisk i Bruksveien må fikses 
- Flere henvendelser for 2023 - må åpne kalender 

Hillevi Myhre 
 

Sport Hedevig sine overskytende oppgaver må fordeles Tarjei 
møter med Einar. Filippa har tiltredd som 
trenerkoordinator og deltok på møtet for å introdusere 
seg for styret 

Tarjei/Einar 
S 

Materiell: 
Båter 
Brygger 
Annet (dugnad) 

• Tilhengere, selges. Einar går i dialog med Ole 
Petter om kjøp av ny hennger 
Sarbuvollen .- prioriterte oppgaver - ønske 
om assistanse 

• brygger 
• Kaikant 
• Hus 
• Heis (sjekke stønader for heis) 
• Dugnader 

 
 
 

Einar S 
 
 
 
 
 
 
 
 
Marius 

 
 
Skagen Race: Ingen ny informasjon   
Regatta: 
 

Årets Regatta sesongen for BS er avsluttet... 
Skagen Race, rapport vil bli ettersendt 
Høstcup gjennomført, rapport vedlagt i Trello 

 
 
Alle 

Sommerleir: 
 

Rapport gjennomgått. Sommerleir vært en suksess tross 
nedgang fra Corona-årene. Lønninger må justeres igjen. 

Alle 

Marked 
 

Inget nytt  
Alle 

Etiske 
retningslinjer og 
evt. komitee 
 

Kort titt på hva andre har gjort. 
Vedtak: Marius og andre som vil bidra starter arbeidet. 
Ingen grunn til å finne opp kruttet på nytt, Forlag blir 
lagt frem før jul. 

Marius samt 
andre som vil 
bidra 

Annet Erich Kuhle sin bortgang 
Klubben sender bårekrans 
 
Vedsalg 
 
Klubben sender ut tilbud til alle medlemmer, om 
leverandør står for utsending. Erik N sjekker rundt 

 






